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KOMMUNFULLMAKTIGE INTERPELLATION

2025-05-19

Interpellation till ordförande i Trygg i Taby-utskottet Patric Hamilton

Hur avser ni agera med hänsyn till de nya regler som trädde i kraft den 1 april 2025 för

kamerabevakning för att skydda våra ungdomar från drogerförsäljning nära skolområden?

Fran och med1 april ändrades reglerna för kamerabevakning, där bland annat tillståndskravet slopas.

Det slopade tillståndskravet gör det betydligt lättare för kommuner att sätta upp fler kameror.

Dessutom får Polisen kamerabevaka fler platser.

Narkotikaförsäljning till ungdomar och vuxna göder den grova kriminaliteten och den måste stoppas.

Sverigedemokraterna vill skapa trygghet för alla Täbybor samt arbeta brottsförebyggande för att

förhindra och motverka etablering av kriminella gäng i Täby. När det säljs narkotika runt våra skolor

behövs fler åtgärder sättas in såsom utökad kamerabevakning av Polisen och kommunen.

En trygg utomhusmiljö på alla platser i alla kommundelar anser vi borde vara en självklarhet. Täbys

invånare ska inte behöva oroa sig för skjutningar, sprängningar, överfall, rån, misshandel eller

sexuella övergrepp vilket kan bli följden om narkotikaförsäljning får pågå utan åtgärder.

Sverigedemokraterna står upp för ett tryggare samhälle och vill nu snabbt få ut fler trygghetskameror

på de platser där ungdomar vistas dagligen som skolområdet runt gymnasieskolor, högstadieskolor,

Täby torg, Tibble station och Roslags Näsby station.

Med stöd av detta blir min fråga:

Hur avser ni agera med hänsyn till de nya regler som trädde i kraft den 1 april 2025 för

kamerabevakning för att skydda våra ungdomar från drogerförsäljning nära skolområden?

För Sverigedemokraterna i Täby

knob Awe

Annelie Preve (SD)


